
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 3 DE JULIOL DE 2008

Número de sessió: P/09/2008
En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 3 de

juliol de 2008, es reuneix a dos quarts i cinc minuts de deu del vespre el Ple de
l’Ajuntament de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Lluís
Verdaguer i Vivet, del grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb
assistència dels Regidors següents: senyor Albert Ledesma i Castelltort, senyora
Imma Codony i Soler, senyora Rosa Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí,
senyora Montserrat Casals i Saborit, senyor Joan Bruy i Riera i senyor Ramon Sayós i
Serra, del grup polític municipal de CiU, i senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Jordi
Freixas i Codina, senyora Rosa Morales i Sánchez, senyor Lluís Rodríguez i Rufart i
senyora Carme Coll i Madriguera, del grup polític municipal d’Esquerra Republicana de
Catalunya (ERC), a l’objecte de realitzar sessió ordinària en primera convocatòria
corresponent al mes de juliol.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR, SI S’ESCAU, L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Verdaguer pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de l’acta de la
sessió anterior del Ple de l’Ajuntament de Taradell realitzada el dia 5 de juny de 2008,
número de sessió P/08/2008, segons estableix l’article 91.1 del RD 2568/1986, de 28
de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic de les entitats locals (ROF).

Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, l’Alcalde proposa
al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió del Ple de l’Ajuntament de
Taradell realitzada el dia 5 de juny de 2008, número de sessió P/08/2008.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5), del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent tretze (13) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se



el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR, SI S’ESCAU, CERTIFICACIÓ D’OBRES I RECTIFICAR
ERRORS ARITMÈTICS D’ANTERIORS CERTIFICACIONS D’OBRES

PART EXPOSITIVA:
Atès que el director facultatiu de les obres del projecte tècnic d’urbanització

<<“Projecte d’urbanització del sector de la Fàbrica Iglesias” i vials adjacents, vial F i vial
E1>>, expedient núm. 1/2006-concurs-obres, ha signat amb data 31 de maig de 2008 la
certificació de les obres executades fins a la dita data.

Atès que en el Ple del 15 de maig de 2008, dictamen 2, es va aprovar la
certificació d’obres núm. 10 de les obres del projecte tècnic de l’obra local ordinària
<<Llar d’infants municipal de Taradell>>, expedient 3-2007-concurs-obres, amb un
import de 94.407,22 euros, IVA inclòs, havent-se detectat un error aritmètic ja que
l’import correcte és de 94.239,26 euros, IVA inclòs.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la certificació d’obres núm. 13 de les obres del projecte tècnic
d’urbanització <<“Projecte d’urbanització del sector de la Fàbrica Iglesias” i vials
adjacents, vial F i vial E1>>, expedient núm. 1/2006-concurs-obres, que pugen a la
quantitat de 41.550,42 euros, IVA inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a les
partides 51160104, 51160105 i 51160106, del pressupost general de 2008.

Segon.- Aprovar la rectificació de l’import de la certificació d’obres núm. 10 de les
obres del projecte tècnic de l’obra local ordinària <<Llar d’infants municipal de
Taradell>>, expedient 3-2007-concurs-obres, donat que s’ha detectat que té uns error
aritmètic, sent l’import correcte de 94.239,26 euros, IVA inclòs, i no pas 94.407,22
euros, IVA inclòs, com hi consta.

Tercer.- Notificar el present dictamen als adjudicataris de les esmentades obres,
Excover, S.A., i Imaga, proyectos y construcciones, S.A., i remetre la documentació
adient als organismes que han subvencionat les obres per al cobrament de la part
subvencionada corresponent, expedient 3-2007-concurs-obres al Departament
d’Educació.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Rodríguez diu que ho
aprovaran però que vol fer una pregunta ja que a la comissió Informativa es va dir que
l’obra de la Fàbrica Iglesias havia tingut una desviació de 19.000 euros i a ell, amb el
control que dur, li surten uns 219.000 euros i que el pressupost d’adjudicació és de
1.440.000 euros i pregunta si s’ha fet algun suplement, responent el senyor Ferrer que
ha hagut una modificació del projecte i de l’adjudicació, pujant en total a 1.662.475,93
euros.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el



nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR, SI S’ESCAU, LA SOL·LICITUD D’UN PRÉSTEC DE
590.583,09 EUROS AL PROGRAMA DE CRÈDIT LOCAL DE LA
DIPUTACIÓ DE BARCELONA PER FINANÇAR DIVERSES ACTUACIONS
D’INVERSIÓ MUNICIPALS

PART EXPOSITIVA:
Atès que per al finançament del cost total de l’obra local ordinària “Projecte

d’adequació dels espais interiors de l’edifici de l’Ajuntament de Taradell”, de part del
cost total de l’obra local ordinària “Rda. circumval·lació nord-oest per millora els
accessos als Polígons Industrials El Vivet i Castellets, 2ª fase, 1ª etapa”, de part del
cost total de l’obra local ordinària “Reforma i ampliació del parvulari del CEIP Les
Pinediques del C/ de Ramon Pou”, de part del cost total de l’obra local ordinària “Punt
Jove”, i de part del cost total de l’obra local ordinària “Construcció nova llar d’infants
municipal “La Baldufa”, està previst pressupostàriament, subconcepte 91710, Préstec
Programa de Crèdit Local per a obres Casa de la Vila, obres Rda. circumval·lació nord-
oest per millora els accessos als Polígons Industrials El Vivet i Castellets, 2ª fase, 1ª
etapa, obres de reforma i ampliació del parvulari del CEIP Les Pinediques, obres Punt
Jove, i obres construcció nova llar d’infants municipal “La Baldufa”, amb 590.583,09
euros, sol·licitar al mercat financer un préstec per cobrir els costos de les citades obres
locals ordinàries.

Atès que l’import acumulat de les operacions de crèdit a llarg termini concertades
en el vigent exercici econòmic, inclosa la nova operació, és de 590.583,09 euros, que
significa el 15,97% dels recursos de caràcter ordinari previstos en el Pressupost vigent
de 2008, 3.699.427,00 euros, i, per tant, supera el 10 % dels dits ingressos, 369.942,70
euros, per la qual cosa, d’acord amb l’article 52 apartat 2 del RDL 2/2004, de 5 de març,
pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’hisendes locals, l’òrgan competent per
l’aprovació de l’operació de crèdit és el Ple de l’Ajuntament.

Atès que com l’import de l’operació de crèdit projectada suposa el 15,97% dels
recursos ordinaris del Pressupost de 2008, és d’aplicació l’article 47 apartat 3.g) de la
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, que preveu que quan
el percentatge assenyalat és superior al 10 % dels recursos ordinaris del Pressupost,
és necessari, per l’aprovació de l’operació de crèdit, el vot favorable de la majoria
absoluta del nombre legal de membres de la Corporació.

Vist que consultat el mercat financer la millor oferta és la del Programa de Crèdit
Local de la Diputació de Barcelona, a través de Caixa Catalunya.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- a) Aprovar executar els projectes d’inversions de les obres locals
ordinàries “Projecte d’adequació dels espais interiors de l’edifici de l’Ajuntament de



Taradell”, “Rda. circumval·lació nord-oest per millora els accessos als Polígons
Industrials El Vivet i Castellets, 2ª fase, 1ª etapa”, “Reforma i ampliació del parvulari del
CEIP Les Pinediques del C/ de Ramon Pou”, “Punt Jove”, i “Construcció nova llar
d’infants municipal “La Baldufa”. b) Així mateix, aprovar la sol·licitud, i demés
documentació administrativa associada, del préstec esmentat per tal d’obtenir el recurs
necessari citat, de data del 3 de juliol de 2008.

Segon.- Facultar la Diputació de Barcelona perquè efectuï totes les gestions
necessàries davant de l’entitat financera Caixa d’Estalvis de Catalunya signant, junt
amb la Diputació de Barcelona, el conveni regulador del Programa CRÈDIT LOCAL per
a l’obtenció d’un préstec d’import 590.583,09 euros, per a la qual cosa es faculta
expressament el senyor Alcalde de l’Ajuntament de Taradell, Lluís Verdaguer i Vivet.

Tercer.- Sol·licitar a la Diputació de Barcelona una subvenció del tipus d’interès
del mateix préstec, amb càrrec al Programa CRÈDIT LOCAL i sotmès a les condicions
que imposen les seves normes reguladores.

Quart.- Facultar la Diputació de Barcelona perquè, si s’escau, en nom d’aquesta
Corporació, dugui a terme les actuacions necessàries per tal d’obtenir l’autorització de
la Generalitat, si finalment el préstec que la Diputació gestioni precisa autorització.

Cinquè.- Remetre els presents acords a l’Excm. Sr. President de la Diputació de
Barcelona.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Casassas diu que s’han mirat
la documentació avui i ha trobat a faltar una mica el detall del que seria el deute viu que
hi havia i també el detall del càlcul de l’estalvi net, que no l’han vist, i que també han
trobat a faltar la quantitat d’aquest préstec que va a cada obra, responent la senyora
Codony que ja es va dir en un altre Ple i responent el senyor Verdaguer, recordant-lo de
cap, que per a les obres de l’Ajuntament uns 360.000,00 euros, el punt jove 90.000,00
euros, la nova llar d’infants també una quantitat similar i el resto per la ronda de
circumval·lació. El senyor Casassas diu que votaran en contra perquè s’ho volem mirar
una miqueta més
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5), del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent tretze (13) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

4.- APROVAR, SI S’ESCAU, L’ENDERROCAMENT D’OBRES NO
AJUSTADES A LA LLICENCIA URBANÍSTICA D’OBRES ATORGADA, NÚM.
116/2004, AL SENYOR JAVIER GUTIÉRREZ I CHIRVECHES, EXPEDIENT
URBANÍSTIC NÚM. 2/2008

PART EXPOSITIVA:
Vist l’expedient incoat per protegir la legalitat vigent a causa d’obres que s’han fet

sense ajustar-se a la llicència urbanística d’obres atorgada, expedient núm. 116/2004,
expedient urbanístic 2/2008.

Atès que el senyor Javier Gutiérrez i Chirveches, en qualitat de propietari de la



finca, ha fet obres d’edificació consistents en: construcció d’un sense llicència o sense
ajustar-se a la llicència concedida, en la finca del C/ dels Roures, núm. 22, d’aquest
municipi, i s’ha comprovat que s’ha fet sense ajustar-se a la llicència urbanística
atorgada, expedient núm. 116/2004, segons l’acta núm. 1 del 8 d’octubre de 2007
emesa per l’Aparellador Municipal senyor Jaume Pujols i Romeu.

Atès que pel Decret de l’Alcaldia de data 20 de maig de 2008 se li va donar al
senyor Javier Gutiérrez i Chirveches i un termini d’un mes perquè ajustés les obres a la
llicència urbanística atorgada, expedient núm. 115/2004, enderrocant els actes
d’edificació a partir del final del mur, la part del mur que superi des de el nivell natural
del terreny fins a sobre del mur els 2,90 m. quedant el coronament del mur horitzontal
fins al nivell del terreny natural. Una vegada retirada les terres posteriors al mur i el mur,
es podrà realitzar la construcció d’un altre mur separat del límit amb el veí 3,20 metres i
fins a l’alçada de la planta baixa, tal i com contempla el projecte objecte de la llicència.
S’adjunta plànol del mur a enderrocar i del nou mur retirat del límit, segons projecte
objecte de la llicència concedida.

Atès que notificat l’anterior Decret de l’Alcaldia a tots els interessats i que el
tràmit d’audiència s’ha exhaurit havent-se presentat per part del senyor Javier Gutiérrez i
Chirveches, en data 20 de juny de 2008, un recurs de reposició que ha estat desestimat
pel Decret de l’Alcaldia de data 23 de juny de 2008, així com també exhaurit el termini
d’un mes per fer l’enderrocament de l’escreix del mur, comptat des del dia 22 de maig
al 22 de juny de 2008.

Atès que en data 25 de juny de 2008, els Serveis Tècnics Municipals, Aparellador
Municipal, s’ha presentat a la finca de referència i ha comprovat que no s’han realitzat
les obres necessàries per restaurar la legalitat urbanística infringida, ja que la persona
interessada no ha ajustat les obres a les condicions de la llicència urbanística
concedida, expedient núm. 116/2004, i valorant el cost d’enderrocament en 7.500,00
euros.

Considerant el que disposa l’article 98 de la Llei 30/1992, de règim jurídic de les
administracions públiques i procediment administratiu comú sobre l’execució
subsidiària, i l’article 198 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova
el text refós de la Llei d’urbanisme, així com a l’article 277, apartats 1, 2 i 3 del Decret
305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme,
l’Ajuntament acordarà l’enderrocament de les obres a càrrec de la persona interessada
i procedirà a impedir definitivament els usos a que estaven destinades.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar procedir a l’execució subsidiària de les obres necessàries per a
restaurar la realitat física alterada i mantenir la legalitat urbanística de la finca del
senyor Javier Gutiérrez i Chirveches del C/ dels Roures, núm. 22, d’aquest municipi,
enderrocant els actes d’edificació a partir del final del mur, la part del mur que superi
des de el nivell natural del terreny fins a sobre del mur els 2,90 m. quedant el
coronament del mur horitzontal fins al nivell del terreny natural. Una vegada retirada les
terres posteriors al mur i el mur, es podrà realitzar la construcció d’un altre mur separat
del límit amb el veí 3,20 metres i fins a l’alçada de la planta baixa, tal i com contempla el
projecte objecte de la llicència. S’adjunta plànol del mur a enderrocar i del nou mur



retirat del límit, segons projecte objecte de la llicència concedida.
Segon.- Aprovar exigir la liquidació provisional del cost de l’enderrocament i

comunicar a la persona interessada que l’import estimat de les actuacions a executar
de forma subsidiària, segons informe tècnic que s’acompanya a la present resolució,
ascendeix a 7.500,00 euros, quantitat que haurà d’ingressar a la Tresoreria municipal a
reserva de la liquidació definitiva i de conformitat amb el que disposa l’article 98.4 de la
Llei 30/1992, de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment
administratiu comú. En la notificació de la resolució s’hauran de comunicar els terminis
que té la persona interessada per procedir al pagament, amb l’advertiment que s’obrirà
la via de constrenyiment en cas de falta de pagament voluntari.

Tercer.- La data i hora per a l’acte de l’enderrocament serà fixada per Decret de
l’Alcaldia.

Quart.- Autoritzar, si s’escau, que es sol·liciti al Jutjat Contenciós Administratiu
l’ordre d’entrada en domicili.

Cinquè.- Notificar aquest dictamen a les persones interessades atorgant-los un
termini d’audiència de deu dies per tal que, si ho considerin oportú, al·leguin tot allò que
estimin convenient en defensa de llurs interessos.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Ledesma diu que s’ha intentat
que ho arrangés o arribar a un acord consensuat amb els veïns i ha estat impossible i
a les hores em seguit l’expedient. El senyor Freixas diu que votaran a favor i celebren
que es facin complir les llicències i diu que en altres plens han recordat d’altres casos
com un cobert al camí de Panedes i la Serra, diverses actuacions al Puig, queixes al C/
Esquís, una fàbrica al Vapor i que estaria bé fer un seguiment. El senyor Ledesma diu
que intenten aplicar la normativa i fer-la complir, les anteriors no sap com estan però
que les d’ara que es posen en evidència o es denuncien s’intenta fer-la complir
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

B.- MOCIONS

Seguidament el senyor Verdaguer manifesta que hi ha una moció de l’Alcaldia
per sotmetre a la consideració del Ple per raons d’urgència i que no estava inclosa en
l’ordre del dia. És la moció següent:

5.A.- APROVAR, SI S’ESCAU, RATIFICAR LA RESOLUCIÓ NÚM. 21 DE LA
JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL 9 DE JUNY DE 2008 <<APROVAR, SI
S’ESCAU, L’ESBORRANY DEL CONVENI DE DELEGACIÓ ENTRE EL
CONSELL COMARCAL D’OSONA I L’AJUNTAMENT DE TARADELL, PER A
LA RECOLLIDA, DIPÒSIT I CONTROL D’ANIMALS DE COMPANYIA
ABANDONATS O PERDUTS>>



PART EXPOSITIVA:
Atès que a la sessió de la Junta de Govern Local del dia 9 de juny de 2008 es va

adoptar la resolució núm. 2, per la qual es va aprovar l’esborrany del conveni de
delegació entre el Consell Comarcal d’Osona i l’Ajuntament de Taradell per a la
recollida, dipòsit i control dels animals de companyia abandonats o perduts, i que seria
ratificada en un proper Ple de l’Ajuntament de Taradell.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Ratificar la resolució núm. 2 de la Junta de Govern Local del dia 9 de
juny de 2008, que textualment diu:
<<21.- PART EXPOSITIVA:

Vist el volum considerable de gats i gossos abandonats o perduts que hi ha en el
municipi.

Atesa la necessitat de controlar aquest fet contractant un servei d’acollida i control
dels animals domèstics.

Atesa la possibilitat de subscriure un conveni amb el Consell Comarcal d’Osona
per a la recollida, dipòsit i control d’animals de companyia abandonats o perduts.

Vist l’esborrany de conveni que consta a l’expedient i trobat conforme en tots els
seus pactes.

Vist el Decret Legislatiu 2/2008, de 15 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la
Llei de Protecció dels animals i la normativa d’aplicació al respecte, es proposa a la
Junta de Govern Local l’adopció de la següent proposta de resolució:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar l’esborrany del conveni de delegació entre el Consell Comarcal
d’Osona i l’Ajuntament de Taradell per a la recollida, dipòsit i control dels animals de
companyia abandonats o perduts.

Tercer.- Facultar tan àmpliament com en dret sigui menester el senyor Alcalde
Lluís Verdaguer i Vivet per a la realització de totes les accions i la signatura de tots els
documents que siguin necessaris per al més eficaç desenvolupament d’aquest acord.

Quart.- Comunicar el present acord, adjuntant còpia del conveni signat, al Consell
Comarcal d’Osona, abans del dia 30 de juny de 2008.

Cinquè.- Ratificar la present resolució en un proper Ple de l’Ajuntament de
Taradell.>>

Segon.- Remetre certificació del present dictamen al Consell Comarcal d’Osona.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen i que volen regularitzar la situació de
gossos i gats. La senyora Coll pregunta, en referència a les casetes que s’havia dit que
hi havien i que fan de dipòsit, si són de pas abans no passin a la protectora, responent
el senyor Ledesma que així és, que els tenen un mínim de 48 hores i un màxim de 4
dies i si no el venen a buscar es porten a la protectora d’animals. La senyora Coll
pregunta per la caseta que hi ha a sota del pont de la ronda, responent el senyor
Ledesma que és una colònia controlada de gats abandonats recollits pels carrers, als
quals se’ls saneja i esterilitzen, havent un grup de voluntaris que els donen de menjar.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:



SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:
S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup

de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

6.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE

La portaveu substituta del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de
l’Ajuntament de Taradell:

1.- Que a la sessió de la Junta de Govern Local del dia 30 de juny de 2008, es va
contractar amb contracte laboral temporal, de l’1 al 31 de juliol de 2008, de jornada
parcial, 50% 20 hores setmanals, per a obra o servei determinat, servei de bibliopiscina
2008, a la senyora Marina Ors i Sola, com a auxiliar de biblioteca, una retribució neta
mensual de 400,00 euros.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.

7.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

El senyor Ledesma dóna resposta a una pregunta de l’anterior Ple sobre el
nombre de guals i de quina classe, dient que garatges fins a 4 places amb placa 236,
garatges comunitaris amb placa 12, naus industrials amb placa 8, entrades de vehicles
a garatges fins a 4 places sense placa 229, entrades de vehicles a garatges
comunitaris sense placa 7, entrades de vehicles a naus industrials sense placa 5, el
que fa un total de 497 censats l’any passat. El senyor Rodríguez que ara tenim molts
més guals que cobren sense placa, responent el senyor Ledesma que uns 1.500 en
total.

El senyor Rodríguez pregunta per la data en que es podrà ocupar el nou
Ajuntament, responent el senyor Verdaguer que sent optimistes al setembre i que com
molt enllà a l’octubre. La senyora Coll pregunta en relació al pressupost d’aquestes
obres que en principi pujava a uns 600.000 euros i van comentar que els semblava
molt excessiu i ara veu que s’ha reduït, responent el senyor Verdaguer que aquesta
quantitat era la del projecte que es va fer en quinze dies o tres setmanes amb la



intenció de presentar-lo al Puosc al desembre i que quan van veure el que pujava hem
intentat reduir bastant la despesa perquè no tenien intenció de que pugés tant i que
partir d’aquí han fet actuacions i que, en tot cas, hagués pujat això potser si l’haguessin
donat a una empresa però que com les fa la Brigada Municipal i una sèrie de coses
que s’han reduït, com la reforma general de planta baixa que finalment és millorarà
però no es reformarà com s’està fen a dalt, es fan pagues de que es pugui tancar per
uns 400.000,00 euros. La senyora Coll manifesta que de totes maneres és un import
molt elevat i que ja ho varen expressar en el seu dia. El senyor Verdaguer respon que
agrairia que quan vegin les obres com queden i el resultat que obtindran llavors es faci
una nova valoració, i que si es té en compte que l’escola bressol ha costat 800.000
euros al cap i la fi l’edifici no es massa gran i que a l’Ajuntament, deixant de banda la
estructura, s’ha fet tot nou perquè creien que era necessari i perquè moltes
instal·lacions no complien la normativa i que amb aquestes reformes tindran
Ajuntament per temps. La senyora Coll pregunta si la recepció i atenció al públic estarà
en el vestíbul, responent el senyor Verdaguer que no, que estarà en la planta primera.

El senyor Rodríguez pregunta per l’estudi de les antenes de telefonia, responent
el senyor Verdaguer que ho té des del dilluns i que el retard es degut a les companyies
i que pràcticament no ha tingut temps de llegir-lo i només ha rebut la explicació verbal
de les persones i que té que reunir-se la setmana que ve o màxim l’altre amb els veïns
i la idea és fer un acte públic per explicar el tema. El senyor Rodríguez diu que la seva
insistència ve per la inquietud que els trasllada la gent i últimament comentaven si
podien insistir en ajudar a fer-los arribar el citat estudi, responent el senyor Verdaguer
que ja el té i que de moment encara no la fet arribar.

El senyor Rodríguez pregunta si tenen establert qui formarà la comissió per
posar noms al carrer i corregir-ne la ortografia i quin criteris més o menys seguiran,
responent el senyor Verdaguer explica que tenen pensat que un membre o els que
s’acordin de l’oposició i evidentment també gent entengui d’urbanisme però que encara
no té noms, una comissió entre set i vuit persones. El senyor Rodríguez pregunta si
se’ls traslladarà algun criteri per posar nom als carres, responent el senyor Verdaguer
que en principi serà una comissió assessora i els noms s’acabaran aprovant en el Ple,
que no serà una comissió executiva i que històricament sempre s’ha consultat amb Mn.
Baucells i amb Mn. Pladevall, què entenen que han de ser-hi, com també membres de
l’oposició, el regidor d’Urbanisme, l’Alcalde i algunes persones més, que també i que
hi ha en Salvador Solagran que està fent un recull molt important d’aquestes dades. La
senyora Coll manifesta que recorda que quan es van canviar els noms dels carrers es
va fer una mena de consulta popular per tal que els veïns poguessin dir la seva perquè
al final el poble es de tothom, responent el senyor Verdaguer que no es tracta de
canviar noms sinó de regularitzar diverses situacions i que si cal nomenar nous carrers
i la comissió creu oportú consultar amb els veïns no hi haurà cap problema.

La senyora Coll diu que en el sector de ca l’Iglesias veien que hi ha tres entrades
i una sortida i pregunta si es té previst de cara a la Festa Major si es regularà o es
tancarà alguna entrada per la possible aglomeració de cotxes, responent el senyor
Verdaguer que l’accés allà de moment no és un accés a vivendes perquè no hi ha cap i
només és accés per al pàrquing i un cop és ple és passar i prou, que s’ha consultat
amb carreteres de la Generalitat i que tal com està ho han trobat bé. La senyora Coll
pregunta, en quan a l’accés al Centre Cultural Costa i Font de persones amb
disminució, si tenen previst poder obrir la porta, responent el senyor Verdaguer que
s’ha canviat la porta per una de corredera automatitzada i que estarà semi oberta de



manera que quan algú vol entrar pugui fer-ho però sense aparcar, que s’aparqui al
pàrquing. La senyora Coll diu que es refereix a persones amb mobilitat reduïda i que es
necessita portar aquella persona el més a prop possible i que l’aparcament no és
factible perquè hi ha escales, responent el senyor Verdaguer que quan es donin
aquests casos, com per exemple el dia d’eleccions, s’hi deixarà entrar i sinó per
darrera pel cantó de la brigada i passant pel pati també s’hi pot entrar.

La senyora Morales pregunta com està el tema del conveni amb el TAC, si s’ha
fet alguna actuació perquè en el control de factures que fan han vist que no hi ha cap
factura seva (el senyor Ledesma precisa que hi ha una) i que han observat que l’ADF
des del mes de maig de l’any passat al maig d’aquest any porta facturat 80.000 euros,
40.000 al 2007 i 40.000 al 2008 i que amb aquesta quantitat pensa que cal fer concurs
públic per l’enjardinament i cura del municipi, responent el senyor Ledesma que això
és del Secretari i el senyor Verdaguer ho pregunta al senyor Ferrer, que demana si els
40.000 euros són d’una sola factura o de varies, precisant la senyora Morales que
quatre o tres factures, responent el senyor Ferrer que fins a dos milions de pessetes
(12.000 euros) és directa, després hi ha els contractes menors que ara són fins a
18.000 euros, què depèn dels imports. El senyor Casassas diu que comparant-lo amb
el concurs del manteniment de l’enllumenat que puja 35.000 euros i que també es
podrien fer moltes facturetes petites cada mes però es fa un concurs perquè és un
servei que es suposa que es fa cada any i suposa que la franja es té que anant
mantenint i els jardins també i sembla que si la quantitat anual encara puja més, de
35.000 a 80.000 euros, i en canvi en un cas es fa un concurs per a tres o quatre anys i
en l’altre no i que el que volen saber és si era necessari fer concurs o no i que en tot
cas que hi ha molts tècnics a l’Ajuntament que ho sabrien però que des de fora consta
una mica (d’entendre). El senyor Ledesma diu, tema legal a part, que amb el senyor
Vilaró es contracta el manteniment base però que després ell factura molt més que
l’ADF per fer el manteniment en factures a part i que si tinguessin clar que un any
gastarien 60.000 euros tampoc importaria treure’l a concurs i pel que respecta al TAC ja
han fet alguna neteja a Mont-rodon i que el tema de la poda ja tenen decidit fer-lo amb
ells i que encara estan valorant amb el tècnic Miquel Sellés i amb el Cap de la Brigada
que fan amb la resta, manifestant que a tingut dos o tres entrevistes amb ells, que va
estar fa dos setmanes a Vic i que han d’acabar de decidir si ho fan per concurs tan per
un com per l’altre i si cal fer-ho ho faran. El senyor Freixas demana un aclariment del
perquè el TAC necessita un conveni i l’ADF, per exemple, no, responent el senyor
Ledesma diu que ell creu que el TAC i l’ADF si tu les fas netejar, com venir netejar Mont-
rodon, presenten una factura no passa de dos milions i se’ls paga i ja està i que poden
venir deu vegades, dient el senyor Verdaguer que més que conveni és una mica
definició de tasques, es a dir que farà el TAC i que farà l’ADF però sense parlar de
conveni, dient el senyor Ledesma que ell mai ha parlat de conveni que va dir que
valorarien qui ho faria i decidirien partir-lo, replicant el senyor Freixas que si va parlar de
conveni, responent el senyor Ledesma que bé potser però que el tema es contractar
amb la formula legal que toqui aquest treballs amb el TAC d’Osona i amb l’ADF, i que el
tema de la poda ja ho tenen clar i la resta veuran com el fan i si al final l’han de treure a
concurs doncs ho traurien.

El senyor Freixas diu que s’ha reasfaltat part del C/ de sant Sebastià i del C/ de la
Vila que estaven bastant deteriorats i hi ha també altres zones del poble que es va dir
que es anirien fent perquè estan molt deteriorades, com la zona del camp de futbol, i
que no han sabut trobar l’encàrrec dels treballs, responent el senyor Ledesma que



aquests treballs han pujat al voltant de 15.000 euros i la van adjudicar directa amb
15.000 euros a Leiro. El senyor Casassas diu que directa vol dir per Junta de Govern o
bé Decret de l’Alcaldia o sense i que no ha passat per cap Junta de Govern. El senyor
Freixas demana si plantegen contribucions especials o quin es el criteri d’aquestes
actuacions, responent el senyor Ledesma que el criteri ha estat fer-ho, pagar-ho i que
no hi hauran contribucions especials ja que es una actuació urgent de manteniment
que no era de renovació o de reforma. La senyora Coll manifesta que entén que a partir
d’ara s’aniran fent actuacions puntuals amb aquest carrers que facin falta, responent el
senyor Ledesma que així és. La senyora Coll suggereix els carrers del polígon
industrial el Vivet que hi ha forats i ensorrament de paviment bastant greu en que pots
deixar una roda, responent el senyor Ledesma que si són actuacions puntuals ho fan.

El senyor Freixas manifesta que ha detectat problemes d’aparcament a la Pl. de
Santa Llúcia i de paviment no adequat per passar cotxes i que s’hauria d’aportar per
prohibir-lo i regular-lo i també el trànsit, ja que crea dificultats als veïns, i que cal donar
la solució des de l’Ajuntament. El senyor Ledesma diu que li ha arribat alguna queixa i
suggeriment i que fer una actuació molt en profunditat no la faran ja que està inclosa en
la zona del centre de la vila a reformar i que faran algunes mesures per evitar que la
gent aparqui. La senyora Morales diu que era una zona molt emblemàtica del poble i
ara és un pàrquing. El senyor Verdaguer diu que això és històric, que no hi ha res que
motivi que ara hagi més vehicles que abans. La senyora Coll diu que regular
l’aparcament és un punt que es pot fer ara. El senyor Ledesma diu que s’ha pensat
posar pilones per evitar l’aparcament. La senyora Coll diu que millor jardineres que són
més estètiques.

El senyor Freixas diu que ahir va haver-hi un robatori i que potser és l’hora de
plantejar-se tenir cos de policia local. El senyor Verdaguer diu que en principi no ja que
tenir cos de policia local té un cost doble del dels agents auxiliars que és de 140.000
euros, i això no és viable.

El senyor Casassas diu que han vist que l’empresa constructora de la piscina ha
entrat uns documents i que bàsicament el que diu l’empresa és que hi havia un error
en el projecte tècnic, bàsicament que s’havia calculat malament tot el que seria la
protecció antioxidació de la estructura de ferro, i llegeix part de les conclusions
d’aquest documents entrats, i vol saber quina explicació dóna l’equip de govern. El
senyor Verdaguer agraeix en tot cas que no es dubti del finançament de l’obra, ja que
després d’haver donat les explicacions oportunes sobre que l’abandonament de l’obra
no tenia res a veure amb el finançament, encara per la premsa s’insistia en el tema de
que s’havia perdut una subvenció, que hi ha manca de finançament, etc, i diu que la
direcció facultativa ha fet un contrainforme sobre aquest documents entrats per
l’empresa rebatint tot el que diuen, que l’empresa constructora vol marxar el més
indemne possible i amb l’aval i l’Ajuntament vol no sortir-ne perjudicat, fent mans i
mànigues perquè l’aval s’executi. El senyor Casassas diu que tal com presenten la
documentació sembla creïble i que en el tema del finançament continuen pensen el
que pensaven anteriorment i que hi ha el problema de la subvenció i dels solars no
venuts. El senyor Verdaguer diu que mai ha negat la possible pèrdua de la subvenció i
la manca de venda dels solars però que la seva queixa és que l’abandonament de
l’obra no té res a veure amb el finançament. La senyora Coll manifesta que aquesta
gent ha vist problemes en la estructura metàl·lica i greus i això suposa un augment del
pressupost. El senyor Verdaguer diu que la galvanització si estava al pressupost, i
seguidament la senyora Coll fa una explicació tècnica sobre el tema de la galvanització.



El senyor Verdaguer diu que de temes tècnics no en parlarà i que seran els tècnics de
la direcció facultativa qui ho faran. La senyora Coll diu que el projecte és deficient. El
senyor Casassas diu que sembla que el que diu l’empresa és cert però que cal
l’informe de la direcció facultativa. El senyor Rodríguez diu que el culpable sembla ser
l’empresa i potser és un altre. El senyor Verdaguer diu que l’empresa simplement volia
un milió d’euros més o deixava l’obra

I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a dos quarts i
deu minuts d’onze del vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-
Interventor dono fe.-

L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Lluís Verdaguer i Vivet Lleonard Ferrer i Bird


